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DATO 
30. marts 2011 

JOURNAL NR. 
 

SAGSANSVARLIG 
Max M. Hansen/Per Kensø 

SKOLEN PÅ HERREDSÅSEN 

 
 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde, Skolen på Herredsåsen  
Mandag, den 28. marts 2011 klokken 19.00-21.00.  
 
Bemærk at bestyrelsen deltager i skolens pædagogiske råd fra 
klokken 18.00. 
 
Sted: Mødelokale 1+2. 
 
Medlemmer: Dorte Reimer Ørsberg, Max Møller Hansen, Pia 
Marcher Østergaard, Jette Tranberg, Thomas W. Jensen, Betina 
Lundsgaard-Nielsen, Rasmus Jørgensen, Mette Thomsen, Claus 
Ibsen, Camilla Sørensen og Oliver Hillersborg 
 
Sekretærer: Bente Petersen og Per Kensø. 
 
Gæster: Solveig Hansen (SFO-leder)   
 
Fraværende: Betina Lundsgaard-Nielsen og Camilla 
Sørensen. 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt.  

 
2. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. 

 
3. Information fra elevrådet 
Meget vellykket husfest. 

 
 

PUNKTER TIL BESLUTNING 
 
4. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i arrangementer 
Der ønskes en beslutning vedr. skolebestyrelsesmedlemmernes 
deltagelse i arrangementer som fx Tårnborgkonferencen. Skal der 
udarbejdes principper, indskrives et afsnit i forretningsordenen 
eller tages stilling i de enkelte tilfælde? 
Alle er opmærksomme på evt. arrangementer der vil kunne 
give bestyrelsen faglig viden, men der vil blive taget stilling 
til deltagelse i de enkelte tilfælde. 
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PUNKTER TIL DRØFTELSE 
   
5. Revidering af principperne  
På baggrund af det pædagogiske rådsmøde revideres principper 
vedr. skole/hjemsamarbejde. Se bilag fra januarmødet. 
Punkt 1. OK. 
Punkt 2. Der tilføjes k-klasser.  
Punkt 3. Skolebestyrelsesmedlemmer kan deltage i  
               forældremøder, når klasselæreren eller skolens 
               ledelse  ønsker det – gerne et årligt møde. 
Punkt 4. OK. 
               Punktet tages med på næste skolebestyrelses- 
               møde for drøftelse af de resterende principper 
               for forældresamarbejde. 
 
 
 
 
6. Inddragelse af forældreråd 
Hvordan inddrager vi forældrerådene og gør dem aktive i forhold 
til skolebestyrelsesarbejdet. Kunne det gøres gennem årlige møder 
fx i forbindelse med årsberetningen? 
Skolebestyrelsen vil gerne inddrage forældrerådene og gøre 
dem aktive i forhold til skolebestyrelsesarbejde ved 
afholdelse af et årligt møde i oktober. 
 
 
 
 
7. Forslag til forældrearrangement 
Der ønskes en drøtelse af hvordan et forældrearrangement kan 
skrues sammen. 
Punktet udsættes til senere. 
 
 
 
 
 

PUNKTER TIL ORIENTERING 
 
 
8. Budgetopfølgning 
Gitte udsender økonomioversigt.  
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Taget til efterretning. 
 
9. Bygninger – Per orienterer 
Punktet drøftes igen, hvis der foreligger noget nyt. Per 
er opsøgende for yderligere information.  
 

 
 
10.   Lokalesituationen til næste år 
  Forslag fremlagt, men ikke afklaret. 

 
 
 
11.   Meddelelser 

• Skolelederne 
o LP-kortlægning – orientering, 
fremlægges på næste møde. 

o Musikkens dag var en god dag. 
o Sundskolenet bruger 30.000 kr. til 
primært udeaktiviteter for børnene. 

o Husfest i hus 1. 
  

• Pædagogisk råd 
o Netop afholdt – bl.a om 
forældresamarbejde og skolens 10 
års fødselsdag. 

• SFO 
o Talentshow for alle SFO'er aflyst i 
stedet for blev der talentshow her 
hos os selv. 

o Næste skoleår bliver SFO II (4. 
klasserne) placeret i Hus 5 
sammen med 2. og 3. klasserne. 

o Fra 1. august skal der øget 
brugerbetaling til. 

o  
• Kantinen 

o Der er afholdt 
kantinebestyrelsesmøde. 

 
 
12.   Eventuelt  

a. Der ønskes tilkendegivelser, når høringssvar 
rundsendes. 

b. Punkt til næste møde: optimering af 
skolebestyrelsesarbejde. 

c. Ny kampagne "Vores børn, vores skole" Pia 
sender noget rundt. 
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